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Začátkem listopadu by se obyva-
telům Jihlavy mělo šlapat do kopce 
v Hamerníkově ulici směrem k sídlu 
Policie ČR pohodlněji. Město naplá-
novalo jeho rekonstrukci. Chod-
ník, který byl plný nerovností, se už 
pomalu začíná proměňovat k lepší-
mu. 

„Byl to jeden z nejošklivějších chodní-
ků poblíž centra města,“ říká o rekon-
struovaném úseku Mirka Kostrhou-
nová z odboru dopravy. Uvedla také, 
že kvůli špatnému stavu chodníku 

nebyla možná jeho pravidelná údrž-
ba, především v zimním období. 

„Žádné stížnosti jsme na úřad kvůli 
špatnému stavu komunikace nedostáva-
li, nicméně výmoly, které v chodníku byly, 
mohly chodce ohrozit a snadno by mohlo 
dojít k úrazu,“ dodala Kostrhounová. 

Žádné větší omezení kvůli opravám 
v ulici by být nemělo. Pouze je potře-
ba přejít na druhý chodník. Vozovka 
zůstala průjezdná.

Opravy v ulici by měly trvat až do 
30. října. -vd-

Rekonstrukce chodníku 
v Hamerníkově ulici

DLOUHODOBĚ neutěšený chodník dostává nový povrch. Hotový má být do 
konce října.  Foto: Veronika Dawidowicz

JIHLAVA (pab) - JL již psaly o 
poskytnuté dotaci soukromému 
vlastníkovi ve výši 150 tisíc korun na 
výměnu oken v rámci rekonstrukce 
celého domu Havířská 21 v Jihlavě. 

Dotaci určenou na obnovu nemo-
vitých památek těsnou většinou jih-
lavští zastupitelé vlastníku objektu 
pražské společnosti 7S Pebble Four 
odsouhlasili. 

Někteří z nich však měli obavy, že 
v objektu vznikne ubytovna. „Projekt 
tak, jak byl městu představován v minu-
lých letech, jevil významné známky uby-
tovny, protože v něm mělo vzniknout asi 
11 bytových jednotek někde okolo 30 
metrů čtverečních,“ vyjádřil se již dří-
ve exnáměstek jihlavského primátora 
Radek Popelka (ANO). 

Jemu však oponoval tehdy uvolně-
ný zastupitel pro městskou památko-
vou rezervaci Martin Laštovička (za 
KDU-ČSL). 

„Kdyby to bylo pro ubytovnu, tak mi 
to připadá zvláštní, že tak dobře za 
své peníze opravují historický dům,“ 
uvedl tehdy. 

V památkově chráněném domě 
ze 14. století investor avizoval, že 
vznikne 11 menších bytových jed-
notek. Odmítl však, že by v objektu 
měla vzniknout ubytovna.

„S ohledem na polohu v centru měs-
ta s velice dobrou dopravní dostup-
ností MHD se bude jednat o zajíma-
vou možnost bydlení pro studenty a 
mladší páry či rodiny,“ píše o záměru 
investor na svých webových strán-
kách.  

Schválené peníze na opravu oken 
investor od města i kvůli nejednot-
nému názoru zastupitelů nakonec 
nepřijal. 

„Dotaci jsem vrátil a okna udělal 
za své,“ vysvětlil jednatel 7S Pebble 
Four Tomáš Křížek. 

OP� VY domu v Havířské ulici 21 proběhly na konci loňského roku. 
Foto: Pavel Bajer

Majitel Havířské dotaci vrátil


